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KLASA: 007-02/21-01/2 

URBROJ: 2125/20-11 

Novalja, 17. veljače 2022. 

 

Z A P I S N I K 

 

SA 7. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 16. veljače 2022. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji praktikuma, s početkom u 13:00 

sati. 

 

Prisutni članovi: 

1. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

2. Ana Vidas, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća – zamjenica predsjednice Školskog 

odbora 

3. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

4. Marija Vidušin, predstavnica Osnivača. 

 

Odsutni članovi: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača – izostanak je opravdala 

tajniku telefonskim putem 

2. Ante Dabo, predstavnik Osnivača 

3. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

3. Arijana Cimperman, sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća. 

 

Na početku Marija Vidušin obavještava prisutne da će se Ante Dabo naknadno priključiti sjednici. 

 

Ana Vidas zamjenica predsjednice Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje 

da je istoj nazočno 4 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad te predlaže sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s 3. sjednice; 

2. Verifikacija zapisnika s 4. elektroničke sjednice; 

3. Verifikacija zapisnika s 5. elektroničke sjednice; 

4. Verifikacija zapisnika sa 6. elektroničke sjednice; 

5. Otvaranje i razmatranje prijava na natječaju za ravnatelja Škole; 

6. Tekuće informacije. 

 

Pitanja i dopuna nije bilo te je dnevni red zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje: 

 

• dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 3. sjednice 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 3. 

sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 
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Dopuna i prigovora nije bilo te je zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik 

s 3. sjednice: 

 

• Zapisnik s 3. sjednice Školskog odbora održane 04. studenog 2021. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 4. elektroničke sjednice 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 4. 

sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik 

s 4. elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 4. elektroničke sjednice Školskog odbora održane 17. studenog 2021. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 

 

Ad 3. Verifikacija zapisnika s 5. elektroničke sjednice 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 5. 

elektroničke sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih 

dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik 

s 5. elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 5. elektroničke sjednice Školskog odbora održane 20. prosinca 2021. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 

 

Ad 4. Verifikacija zapisnika sa 6. elektroničke sjednice 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik sa 6. 

elektroničke sjednice dobili u prilogu uz poziv na ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih 

dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik 

sa 6. elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik sa 6. elektroničke sjednice Školskog odbora održane 25. siječnja 2022. 

je potvrđen u cijelosti, jednoglasno. 

 

Ad 5. Otvaranje i razmatranje prijava na natječaju za ravnatelja Škole 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora čita čl. 98. Statuta Škole u kojem stoji da se natječaj raspisuje 

najkasnije šezdeset dana (60) prije isteka mandata aktualnog ravnatelja, izvješćuje da mandat aktualnog 

ravnatelja ističe 02. travnja 2022., obzirom da je započeo 03. travnja 2017. Rekla je da je natječaj 02. 

veljače 2022. objavljen u „Narodnim novinama“ i na mrežnoj stranici Škole, da se ravnatelja imenuje 

na mandat od pet (5) godina, pročitala je nužne uvjete koje osoba mora imati da bi mogla biti imenovana 

za ravnatelja, a to su da ima završen studij odgovarajuće vrste za rad na radnom mjestu učitelja ili 

stručnog suradnika osnovne škole, a koji može biti sveučilišni diplomski studij, ili integrirani 

preddiplomski i diplomski sveučilišni studij, ili specijalistički diplomski stručni studij, ili stručni 

četverogodišnji studij za učitelje kojim se stječe 240 ECTS bodova, da ima položen stručni ispit za 

učitelja, nastavnika ili stručnog suradnika, da nije osuđena odnosno protiv koje nije pokrenut kazneni 

postupak za kaznena djela koja su zakonom određena kao zapreka za zasnivanje radnog odnosa u 

školskoj ustanovi, da ima najmanje osam godina radnog iskustva u školskim ili drugim ustanovama u 

sustavu obrazovanja ili u tijelima državne uprave nadležnim za obrazovanje, od čega je najmanje pet (5) 

godina radnog iskustva na odgojno-obrazovnim poslovima u školskim ustanovama te da za ravnatelja 
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iznimno može biti imenovana osoba koja ne ispunjava nužne uvjete iz čl. 94. stavka 1. alineje 1. Statuta 

Škole ako u trenutku prijave na natječaj za ravnatelja obavlja dužnost ravnatelja u najmanje drugom 

uzastopnom mandatu, a ispunjavala je uvjete za ravnatelja propisane Zakonom o osnovnom školstvu 

(„Narodne novine“, br. 59/90., 26/93., 27/93., 29/94., 7/96., 59/01., 114/01. i 76/05.). Rekla je i da se na 

natječaju vrednuju i dodatne kompetencije, da su to poznavanje stranog jezika, osnovne digitalne 

vještine i iskustvo rada na projektima, a da kandidati za ravnatelja ne moraju imati dodatne 

kompetencije. Rekla je da je pri zaprimanju prijava kandidata za ravnatelja škole iste potrebno 

urudžbirati neotvorene, a predsjedavatelj sjednice Školskog odbora ih otvara na sjednici Školskog 

odbora te da se prijave otvaraju i razmatraju abecednim redom. 

Riječ je potom dobila Arijana Cimperman, sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća te je 

upitala tko je raspisao ovaj natječaj. Rekla je da ni na jednoj sjednici Školskog odbora nema odluke o 

raspisivanju natječaja, da je prijašnja sjednica Školskog odbora bila 25. siječnja 2022., da na toj sjednici 

se uopće nije spominjao natječaj za ravnatelja. Tajnik joj je odgovorio da je natječaj za ravnatelja 

raspisao Školski odbor, da je objavljen u „Narodnim novinama“ i na mrežnoj stranici Škole, da je on 

obavijestio 24. siječnja 2022. članove Školskog odbora te Osnivača da aktualnom ravnatelju ističe 

mandat, da je 27. siječnja 2022. izradio i poslao prijedlog natječaja svim članovima Školskog odbora. 

 

Konstatira se da u 13:15 sati ulazi član Školskog odbora Ante Dabo, predstavnik Osnivača. 

 

Sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća potom nastavlja te obrazlaže da smatra kako je kao 

radničko vijeće zakinuta što nije mogla sudjelovati u raspisivanju natječaja za ravnatelja. Rekla je da 

ovo što se napravilo nije po zakonu i da natječaj treba poništiti jer se odluka o raspisivanju natječaja nije 

donijela na sjednici Školskog odbora te, da članovi Školskog odbora paze što rade jer da bi mogla raditi 

i Prosvjetna inspekcija. 

Darko Peranić, tajnik joj je odgovorio da je svim članovima Školskog odbora poslao prijedlog teksta 

natječaja 27. siječnja 2022., da je bila i jedna primjedba na prvotni tekst natječaja jer je dokaz o 

položenom stručnom ispitu bio dva puta naveden u natječaju, da je potom poslan ispravljeni tekst 

natječaja, a nakon što su se svi članovi Školskog odbora izjasnili da prihvaćaju ispravljeni tekst 

natječaja, da je 28. siječnja 2022. poslan natječaj u proceduru za objavu. Naglasio je da je u samom 

prijedlogu natječaja bio predviđen datum objave za 02. veljače 2022. te je iznio svoje mišljenje da su 

članovi Školskog odbora prilikom odobravanja teksta natječaja ujedno donijeli i prešutnu odluku o 

objavi tog natječaja. Rekao je da o tome nije slao obavijesti niti ravnatelju, nego samo članovima 

Školskog odbora kako ne bi bilo možebitnih utjecaja i sukoba interesa. 

Sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća je rekla da ona nema problema sa sadržajem 

natječaja, već sa načinom donošenja jer se je odluka o natječaju morala donijeti na formalnoj sjednici 

Školskog odbora, da se morala posebno sazvati, urudžbirati i voditi ta sjednica uz svu propisanu 

proceduru. Zamjenica predsjednice Školskog odbora joj je rekla da se inače ne donose posebne odluke 

o objavi natječaja za radna mjesta, kao npr. za učitelja talijanskog jezika, već se natječaji jednostavno 

objave kad se stekne potreba za time. Dejan Tauzer je rekao da bi se moglo dogoditi da zbog eventualnog 

poništenja natječaja Škola ostane bez ravnatelja što je nedopustivo, makar i na jedan dan, a da se ovdje 

priča samo o formalnostima, tj. je li se usuglašavanje između članova Školskog odbora trebalo nazvati 

sjednica ili nije. Također, zamjenica predsjednice Školskog odbora navodi da je svrha sjednice Školskog 

odbora bila informirati članove, konkretno u ovom slučaju, o objavi natječaja za ravnatelja Škole. Svi 

članovi Školskog odbora su pravovremeno bili obaviješteni o raspisivanju natječaja te im je dostavljen 

i sam tekst natječaja. O tome svjedoče i zapisi koju su ispisani s e-mail adrese Škole. Također, svi 

članovi Školskog odbora su se putem e-maila izjasnili o navedenom natječaju, te su svi prihvatili sadržaj 

natječaja. Propust se je možda desio jer se formalno u predmet e-maila nije naznačilo da se radi o sjednici 

Školskog odbora, međutim svi članovi Školskog odbora su bili upoznati i dali su suglasnost na tekst za 

natječaj za ravnatelja Škole. Sukladno tome smatra da se ne radi o nikakvom namjernom propustu s 

nekim ciljem, već se možda radi o formalnoj pogrešci. Za kraj je sumirala kako su svi članovi Školskog 

odbora prije ove sjednice bili upoznati te su dali suglasnost na tekst natječaja i bili su upoznati da će se 

natječaj raspisati. Uz sve navedeno i Osnivač, odnosno Županija, je bila obaviještena o raspisivanju 

natječaja. 
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Sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća je rekla da je i ona formalno trebala imati 

mogućnost sudjelovati u izradi natječaja, a  tajnik joj je odgovorio da je on prijedlog natječaja poslao 

samo članovima Školskog odbora. 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora je potom upitala članove jesu li za nastavak sjednice ili se 

slažu s prijedlogom da se natječaj poništi: 

 

• Školski odbor jednoglasno donio odluku da se natječaj nastavi redovnim tijekom. 

 

Zamjenica predsjednice Školskog odbora je potom izvijestila da je pristigla jedna molba, odnosno da se 

jedan kandidat javio na raspisani natječaj, da je to Aleksij Škunca, da je kuverta urudžbirana 09. veljače 

2022. Zaključila je da je molba zaprimljena u propisanom roku, da sadrži prijavu, životopis, dokaz o 

državljanstvu, diplomu kao dokaz o stručnoj spremi, dokaz o trajanju radnog odnosa, potvrdu o 

poslovima koje je kandidat obavljao, potvrdu o poslovima koje je kandidat obavljao unutar Škole, 

potvrdu o položenom stručnom ispitu, uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak te program rada za 

mandatno razdoblje. Zaključila je da iz dokumentacije proizlazi da kandidat ispunjava sve uvjete iz 

natječaja. Potom je rekla da je kandidat dostavio i dokaze o ispunjavanju dodatnih kompetencija, tj. 

potvrdu o radu na projektima financiranima iz Europskog socijalnog fonda (fonda Europske Unije) te 

studentski indeks kao dokaz o poznavanju stranog jezika, ali pošto se radi o jednom kandidatu, da smatra 

da nije potrebno provoditi vrednovanje dodatnih kompetencija. 

Dejan Tauzer je potom zamolio zamjenicu predsjednice Školskog odbora da u detalje pročita sve dokaze 

koje je kandidat podnio kako ne bi poslije došlo do nekih nedoumica ili repova. Zamjenica predsjednice 

Školskog odbora čita potvrdu o radu na projektima koju je 09. veljače 2022. izdala ova Škola, te kaže 

da je kandidat radio na projektu Školska shema voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda 

2016./2017., projektu Školska shema voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda 2017./2018., 

projektu Školska shema voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda 2018./2019., projektu Školska 

shema voća i povrća te mlijeka i mliječnih proizvoda 2019./2020., projektu Školska shema voća i povrća 

te mlijeka i mliječnih proizvoda 2020./2021., projektu Školska shema voća i povrća te mlijeka i 

mliječnih proizvoda 2021./2022., projektu Osiguravanje pomoćnika u nastavi i stručnih 

komunikacijskih posrednika učenika s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim i srednjoškolskim 

odgojno-obrazovnim ustanovama 2017./2018., projektu Osiguravanje pomoćnika u nastavi i stručnih 

komunikacijskih posrednika učenika s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim i srednjoškolskim 

odgojno-obrazovnim ustanovama 2018./2019., projektu Osiguravanje pomoćnika u nastavi i stručnih 

komunikacijskih posrednika učenika s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim i srednjoškolskim 

odgojno-obrazovnim ustanovama 2019./2020., projektu Osiguravanje pomoćnika u nastavi i stručnih 

komunikacijskih posrednika učenika s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim i srednjoškolskim 

odgojno-obrazovnim ustanovama 2020./2021. i projektu Osiguravanje pomoćnika u nastavi i stručnih 

komunikacijskih posrednika učenika s teškoćama u razvoju u osnovnoškolskim i srednjoškolskim 

odgojno-obrazovnim ustanovama 2021./2022. Potom otvara studentski indeks kandidata te kaže da u 

njemu stoji da kandidat ima položen njemački jezik, otvara indeks, pokazuje ga prisutnima te ih poziva  

ako netko želi da ga i sam pregleda. Zaključuje da su sada pročitane dodatne kompetencije te nakon toga 

čita elektronički zapis iz knjige državljana od 03. veljače 2022., diplomu da je 10. travnja 1984. završio 

fakultet i stekao zvanje diplomirani historičar i diplomirani arheolog, elektronički zapis iz podataka 

Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje u kojem među ostalim da stoji da je u radnom odnosu u 

Školi od 09. srpnja 1991. te da s danom 03. veljače 2022. kad je ta potvrda izdana radni odnos nije 

zaključen, čita potvrdu o stažu i poslovima koju je 09. veljače 2022. izdala ova Škola u kojoj stoji da je 

kandidat od 09. srpnja 1991. zaposlen u punom radnom vremenu na radnom mjestu ravnatelja, a da je 

od 09. srpnja 1991. do 10. rujna 2001. uz poslove ravnatelja obavljao i poslove učitelja povijesti, potvrdu 

o stručnom ispitu od 11. veljače 1993., uvjerenje o nekažnjavanju od 03. veljače 2022. za koje zaključuje 

da nije starije od šest (6) mjeseci. Naposljetku kaže da je u prijavi i program rada za mandatno razdoblje, 

ali da ga ona nema namjeru sada čitati jer da to i nje njezin zadatak, već će to kandidat na svakom 

pojedinom školskom tijelu sam morati učiniti, ali da je tu i da ga se može razgledati ako netko želi. 

Upitala je prisutne ima li tko kakvih pitanja u vezi natječajne dokumentacije te se nitko nije javio. 

Zaključila je da kandidat ispunjava sve nužne uvjete iz natječaja, a kako se radi o samo jednom 

kandidatu, da nije potrebno provoditi vrednovanje dodatnih kompetencija. Nakon toga utvrđuje 

prijedlog liste s jednim prijavljenim kandidatom Aleksijem Škuncom. 
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Otvara raspravu po ovom pitanju te poziva da se prisutni uključe svojim pitanjima ili primjedbama. 

Pitanja i primjedbi nije bilo te je je zamjenica predsjednice Školskog odbora dala na glasovanje prijedlog 

liste kandidata za ravnatelja Škole s jednim prijavljenim kandidatom Aleksijem Škuncom: 

  

• Školski odbor jednoglasno je utvrdio da u daljnju proceduru na natječaju za ravnatelja Škole 

ide lista kandidata s jednim prijavljenim kandidatom Aleksijem Škuncom. 

• Utvrđena lista će se s dostaviti u daljnju proceduru 

Učiteljskom vijeću, Vijeću roditelja, zboru radnika i Školskom odboru 

tako što će se prijava kandidata Aleksija Škunce umnožiti za svako tijelo u jednom primjerku. 

 

 

Ad 6. Tekuće informacije 

 

Riječ dobiva ravnatelj Aleksij Škunca te izvješćuje da je trenutno najveća briga u Školi ukidanje 

samoizolacije učenicima putem samotestiranja. Rekao je da su materijal i testovi podijeljeni 

razrednicima koji su ih dostavili učenicima koji su to željeli te da je to u većoj mjeri prihvaćeno. Rekao 

je da su u tijeku pripreme za upis u novu školsku godinu za prve razrede i da je izgledno da će u Novalji 

biti samo jedan razredni odjel. Rekao je da se prati natječaj za dogradnju Škole, da on još nije izašao jer 

da se Ministarstvo i europska tijela usklađuju oko „programa otpornosti“. Rekao je da će ovih dana u 

Ličko-senjsku županiju doći i ministar znanosti i obrazovanja Radovan Fuchs te će se tom prilikom više 

saznati kad bi mogao izaći natječaj. Rekao je da su od ovog utorka 15. veljače 2022. svi razredni odjeli 

ponovno na nastavi „uživo“, ali da ima još pojedinih učitelja koji su u samoizolaciji. Izvijestio je da je 

bilo poteškoća s nastavom u školi, da su najviše četiri (4) razredna odjela odjednom bila u samoizolaciji, 

ali da se nastojalo kroz cijelo vrijeme da što veći broj djece bude u školi. Smatra da će se ubrzo steći 

takvi epidemiološki uvjeti da bi se moglo ukinuti nošenje maski u razredima. Rekao je da su počela 

natjecanja na školskoj razini za pojedine predmete. Podsjetio je da sljedeći tjedan počinje drugi dio 

zimskih praznika i da je dobro da postoji tjedan dana praznika u dugom periodu od siječnja do travnja. 

Sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća ga je upitala što je s problematikom izmjene smjena, 

na što joj je odgovorio da se na tome intenzivno radi, da bi to moglo biti prijelazno razdoblje prije 

prelaska u jednu smjenu te da bi se moglo s time startati iduće školske godine. Rekao je da se radi toga 

prate sve potrebne aktivnosti zajedno s Osnivačem i Gradom Novaljom. Rekao je da je bio u kontaktu i 

s načelnikom Općine Kolan Šimom Gligorom. Dobio je informaciju u vezi pohađanja „male škole“ u 

Dječjem vrtiću „Carić“ te da se očekuje da bi ove godine mogao biti samo jedan razredni odjel u Novalji, 

no da to još nije sigurno jer poneki roditelji u ovoj situaciji pandemije ne puštaju djecu u vrtić. 

Nakon što je ponovno upitan da konkretnije izloži u kojoj je fazi postupak dogradnje škole, rekao je da 

Škola očekuje od Ministarstva da raspiše natječaj za dogradnju, da je Osnivač dostavio svu potrebnu 

dokumentaciju za dogradnju u Ministarstvo, da prijavu na projekt radi Osnivač, a ne sama Škola te da 

se sada čeka da Ministarstvo izda potvrdu da je dokumentacija uredna. Rekao je da Osnivač isprva nije 

dostavio Ministarstvu nacrte u pravom omjeru, ali da je sada to dostavljeno i da je sada dokumentacija 

kompletirana. 

Dejan Tauzer se zapitao da li će se ponovno otvarati tema jednosmjenskog rada, te je podsjetio na 

probleme koji su postojali na početku školske godine prilikom donošenja Godišnjeg plana i programa 

rada za 2021./2022. školsku godinu. Sindikalna povjerenica u svojstvu Radničkog vijeća mu je 

odgovorila da je ostalo na tome da će se proučiti i istražiti koji bi se sve učinci dogodili da dođe do 

izmjene smjena te da će se onda to istraživanje dati na razmatranje i odlučivanje. 

Za raspravu se više nitko nije javljao te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 13:46 sati. 
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U prilogu zapisniku sa sjednice nalaze se sljedeći dokumenti iz prijave kandidata na natječaju za 

ravnatelja: 

- prijava od 08. veljače 2022. 

- životopis od 08. veljače 2022. 

- elektronički zapis iz knjige državljana od 03. veljače 2022. 

- diploma Filozofskog fakulteta u Zadru od 09. ožujka 1985. 

- elektronički zapis Hrvatskog zavoda za mirovinsko osiguranje od 03. veljače 2022.  

- potvrda o stažu i poslovima u OŠ A.G. Matoša Novalja od 09. veljače 2022.  

- potvrda o stručnom ispitu od 11. veljače 1993. 

- uvjerenje o nekažnjavanju od 03. veljače 2022. 

- program rada za mandatno razdoblje bez datuma 

- potvrda o radu na projektima u OŠ A.G. Matoša Novalja od 09. veljače 2022. 

- potvrda Ministarstva obrane od 04. veljače 2022. 

- studentski indeks Sveučilišta u Splitu serijski broj E 000055, broj studenta 87-1979 iz 1979. 


